

# MBE META CHAIN



## MBE 3D元宇宙游戏经济模型

MBE 3D Metaverse Game Economic Model

# 游戏介绍以及游戏金融属性

- MBE游戏改编于新天堂2，唯美炫酷的大型3D游戏
- MBE game is adapted from New Paradise 2, a beautiful and cool large 3D game
- 个人竞技PK，团队竞技PK，攻城战
- Individual competitive PK, team competitive PK, siege war
- 玩家通过使用Token合成NFT游戏账号登录游戏
- Players log in to the game by using Token synthetic NFT game account
- 区块链智能合约自动检测玩家等级每天发送收益
- Blockchain smart contract automatically detects player level and sends income every day
- 所有Token项目都可以申请接入MBE游戏平台，通过合成NFT游戏账号
- All Token projects can apply for access to the MBE game platform through synthetic NFT game accounts
- 申请接入的项目方需要锁仓1年每天释放1%，锁仓数量MBE价值10000USDT
- The project party applying for access needs to lock the warehouse for 1 year and release 1% every day. The number of locked warehouses MBE is worth 10000USDT
- 所有项目方经济模型限于按照等级每天收益
- The economic model of all project parties is limited to the daily income according to the grade

# MBE游戏经济模型

- ♻️ NFT游戏账号通过BSC-MBE（合成价值800USDT代币，合成不限量）
- ♻️ 合成的代币5%飞龙城主税收，5%邀请返佣，90%游戏出金
- ♻️ 飞龙城主限10名，均分税收（5000USDT价值MBE）
- ○ 游戏打金收入规则○
- ♻️ 人物等级1-85级上限。
- ♻️ NFT账号中检测最高角色等级，每级每天收入47.00USDT价值MBE
- ♻️ NFT账号中任意角色85级完成5倍收益（4000USDT价值MBE）
- ♻️ 打金工作室进场也需要在交易市场购买代币合成NFT账号

---

♻️ : NFT game account through BSC-MBE (synthetic value of 800USDT tokens, unlimited amount of synthetic)

♻️ : Synthetic tokens: 5% of the tax of the Dragon City Master, 5% of the invitation to return the commission, and 90% of the game money

♻️ : Feilong City is limited to 10 people, and the tax is divided equally (5000USDT value MBE)

○ : Rules for game cash income ○

♻️ : The upper limit of character level 1-85.

♻️ : The highest role level is detected in the NFT account, and the daily income of each level is 47.00USDT value MBE

♻️ : Any role in the NFT account can achieve 5 times of income (4000USDT value MBE) at level 85

♻️ : Dajin Studio also needs to purchase token synthetic NFT account in the trading market

# MBE游戏邀请机制

- 通过官网DAPP邀请个人链接推广，参与合成NFT游戏账号将获得佣金
- 5% 返佣3代
- 一代 2%
- 二代 1%
- 三代 2%
- Invite individual link promotion through the official website DAPP, and participate in the synthetic NFT game account will receive commission
- 5% rebate for 3 generations of MBE
- Level1 2%
- Level2 1%
- Level3 2%
- 撮合项目方成功接入游戏获得300USDT价值MBE
- The matchmaking project party successfully accessed the game and obtained 300USDT value MBE
- 项目方可以定义自己的收益回本周期
- The project party can define its own return period

# MBE游戏可玩性活动奖励

- **攻城战**

- 每月举行一次攻打亚丁城，获胜血盟奖金5000USDT价值MBE， NFT账号达到500个以上开始举办活动。

- **团队PK**

- 每月举办一次团战活动，冠军1000USDT价值MBE，亚军700USDT价值MBE，季军300USDT价值MBE

- **个人PK**

- 每月举办一次个人PK活动，冠军1000USDT价值MBE，亚军700USDT价值MBE，季军300USDT价值MBE

- **攻打BOSS**

- 每月举办一次血盟攻打BOSS，奖金5000USDT价值MBE

- Siege war

- The event will be held once a month to attack the city of Aden. The winning Blood League bonus will be 5000USDT worth MBE, and the event will be held when the number of NFT accounts reaches more than 500.

- Team PK

- A group war event is held once a month. The winner is 1000USDT worth MBE, the runner-up is 700USDT worth MBE, and the runner-up is 300USDT worth MBE

- Personal PK

- Personal PK activities are held once a month. The winner is 1000USDT worth MBE, the runner-up is 700USDT worth MBE, and the runner-up is 300USDT worth MBE

- Attack BOSS

- Once a month, the Blood League attacks BOSS, with a bonus of 5000USDT worth MBE

# MBE游戏高级装备武器

- 顶级装备武器, 一套500 USDT价值MBE
- 高级装备武器, 一套300 USDT价值MBE
- 中级装备武器, 一套100 USDT价值MBE
- Top equipment weapons, a set of 500 USDT value MBE
- Advanced equipment weapons, a set of 300 USDT value MBE
- Intermediate equipment weapon, a set of 100 USDT value MBE



# 谢谢阅读!



@MBEDAO @mbecion



@MbeDongleSwap



www.mbecoin.com